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ČESKO: Máme za sebou evropské volby a zprávy z ostatních států dávají naději v určité
změny. 2.místo AfD v Německu je pro rozumně uvažující Evropany radostnou událostí,
protože zkostnatělé Německo otravující celý kontinent svou potřebou určovat její
směřování má vnitřní problém. Tím je odpor AfD vůči migraci, Green Dealu a mnoha dalším
nesmyslům prosazovaným tamní vládní koalicí. Také neúspěch strany, ze které vzešel
Macron a naopak vysoké zisky hlasů Marine Le Pen, je dobrou zprávou pro Evropu.
Podobnou radost nám udělali Rakušané.

Národně zaměřené strany zaznamenaly vzestup, což částečně znamená přidání se k Orbánovi, který
tuto linii drží už déle. U nás má vše zpoždění a výsledky voleb v České republice jsou varujícím
překvapením pro většinu Čechů, přestože vyšel náš odhad.

Vyhrálo ANO, tedy eurohujerská strana spojená s covidohysterií, prvním obřím schodkem národního
rozpočtu, podporující spolupráci s USA a Ukrajinu. Babiš je pořád vnímám především jako
protistrana Fialy, ve skutečnosti se moc neliší.
Druhé místo obsadilo sdružení Spolu, Niedermayera kroužkovalo mnoho lidí a naznačuje to, že
prolhaný Fiala, arogantní Pekarová Adamová a asociální Jurečka mají stále dost příznivců
spokojených se zadlužováním státu. Pokud se tu rýsuje nová vládní koalice, o které se v zákulisí
hovoří , pak je to ANO a Spolu. Na náš vkus tu nic tak manipulující s pravdou ještě nebylo.
Niedermayer je odstrašující vzor eurounijního grázla, ovšem mnoha voličům připadá asi jako bijec za
jejich zájmy. To ale musí být omyl, protože tento europoslanec patří k tvrdému jádru těch, kteří si
představují Brusel jako vládce všech prstenů majících neomezenou moc nad jednotlivými státy.

Nepříjemné překvapení pro greendealisty a v posledních dnech především marketéry STANu
pronásledovaný Filip Turek získal mandát nejen pro sebe, ale pro Přísahu a Motoristy ještě jeden
další. Jen pro upozornění, není to nacista, rozhodně není podporovatelem homosexuálů, jen ty, kteří
si ze své orientace neudělali přednost, plně akceptuje. Celou tuto hysterii nastartovala Bobošíková
(na čí objednávku?) a přidala se Nerudová se svým týmem. Turek nebude patřit k těm, kteří by byli v
Bruselu nevýrazní. Dva mandáty jsou příslibem i pro naše parlamentní volby. Mít polovinu hlasů
získaných koalicí Spolu, ovšem za daleko méně peněz, to je vyloženě úspěch. Teď bude třeba hodně
pracovat.

Dalším skokanem je Stačilo, i když Kateřina Konečná se do Bruselu vrací. 2 mandáty jsou i přes její
předsednictví v KSČM přeci jenom úspěch a místo celkově naznačuje, že lidé už mají potřebu něco
změnit a část z nich nostalgicky vzpomíná dobu dávnou minulou. Možná svým způsobem právem.

Až pátí jsou STAN. Z našeho pohledu musí být příjemně překvapeni, protože mít Nerudovou v čele
kandidátky s Farským znamenalo riskovat totální propadák. Hloupá Nerudová zázračně prošla, u
Farského lze konstatovat, že byl nasazen Spojenými státy naočkovaný agent. Dozimetr bohužel
nezafungoval dostatečně, Migrační pakt a lhaní o něm také ne, takže se STAN opět do evropského
parlamentu dostali. Jak říkáme, jsou li rozladěni, pak neprávem, spíše je to komedie. Z lejna udělali
kuličku, musí to být pro ně úspěch a pro Nerudovou samotnou zázrak.

Pirátský kolaps dělá radost všem normálním lidem, i když Kolaja je nepovedenou přírodní
katastrofou a bude České republice nadále škodit. Jeden mandát je tedy i tak zbytečně moc a
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odpovídá to počtu Pirátů v naší poslanecké sněmovně.
SPD doplatila na špatnou předvolební kampaň, na vzestup Přísahy a Motoristů a na jistou laxnost.
Kdyby SPD byla radikálnější v prosazování svých názorů po vzoru německé AfD, jejíž členové jsou
dokonce šikanování ze strany vládní koalice, policie a justice, měla by více příznivců. SPD bohužel
spí na vavřínech a může se stát, že se v příštích parlamentních volbách nedostane nikam. Teď je
třeba vzít rozum do hrsti, nevymezovat se proti konkurentům z opozice, ale naopak zesílit tlak na
vládní koalici. Jen to státu prospěje.

Jak jsme odhadovali, PRO Jindřicha Rajchla prohrálo již v době odchodu Rédové a díky zbytečným
personálním přehmatům. Svobodné bychom viděli v Bruselu radši než Spolu, STAN či Piráty. Ale to
asi tušíte, bohužel to nevyšlo. Snad budou pokračovat v nastoupeném trendu. Místa pro rozumné
politiky je u nás dost a mohli by nahradit ty, kteří nám systematicky škodí. Bohužel celkově
Pětikoalice získala více hlasů, než Evropa i Česká republika potřebovali.

 

AUTOR: Jindřich Kulhavý

ZDROJ

https://www.inadhled.live/zajimavosti/tak-jak-to-vnimame-my-/

